



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

檔案編號：039 /25

尊敬的會員：

3號綜合活動室翻新工程延期安排

本俱樂部於進行3號綜合活動室翻新工程期間，發現地台及牆身存在滲漏情況。為確保會員能安全地使用設施，我們將會額外進行防治工程，故此需要稍為延長施工時間：

原定完工日期	最新完工日期
2025年10月31日(星期五)	2025年11月10日(星期一)

是次工程延期為會員帶來不便，我們深表歉意。本俱樂部一直致力於優化及改善康樂設施，為各會員提供更優質的服務體驗。在此，本俱樂部再次感謝各會員對我們的支持及理解。

如有任何查詢，請致電 2397 4950 與康樂部聯絡。

敬希垂注！

又一村花園俱樂部
管理層 謹啟
2025 年 10 月 28 日



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

Circular No.: 039 /25

28 October, 2025

Dear Valued Members,

Extension for Completion of No. 3 Multi-Purpose Room Renovation Work

During the renovation of Multi-purpose Room 3, we identified leakage on its floor and walls. To ensure the safety of members using this facility, we will undertake additional preventive measures, which will require a slight extension of the construction period:

Original Completion Date	Latest Completion Date
31 October, 2025 (Friday)	10 November, 2025 (Monday)

We sincerely apologize for any inconvenience this project may cause to our members. The Club is committed to optimizing and improving our recreational facilities to provide a better service experience for everyone. We thank all members for their continued support and understanding.

For any inquiries, please contact the Recreation Department at 2397 4950.

Management

Yau Yat Chuen Garden City Club